
Rada Powiatu Kolskiego 
ul. Sienkiewicza 21/23 

62-600 KOŁO

BRZ.0012.2.4.2025

Protokół Nr 9/2025

z posiedzenia Komisji Gospodarczej 

z dnia 28 kwietnia 2025r.

Komisja Gospodarcza obradowała od godz. 12.00 w następującym składzie: Ewa

Ochędalska - przewodnicząca, Zenon Wasiak, Ryszard Kasiorek, Łukasz Królasik, Waldemar

Banasiak. W posiedzeniu uczestniczył ponadto uczestniczyli:

- Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Kole - Grzegorz Kujawa

- Powiatowy Rzecznik Konsumentów - Maciej Rosiak

- Starosta Kolski - Robert Kropidłowski

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Obrady prowadziła przewodnicząca

Komisji Gospodarczej Ewa Ochędalska

Porządek posiedzenia:

1. Ocena stopnia przygotowania do prac wiosenno-letnich oraz informacja o bieżących 

zadaniach drogowych.

2. Informacja z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2024r.

3. Wolne głosy i wnioski.

Ad 1. Ocena stopnia przygotowania do prac wiosenno-letnich oraz informacja o bieżących 

zadaniach drogowych.

Dyrektor Grzegorz Kujawa omówił stan przygotowań do prac wiosenno - letnich.

• w dniu 03.03.2025 r. podpisano umowę z firmą BUDOMEX BIS Górniak i Wspólnicy Sp.

J awna z Kamieńca na dostawę masy min.-asf. na zimno - wartość zamówienia 43 

505,10 zł brutto;

• w dniu 03.03.2025r. r. podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót Drogowo-

M ostowych SA. Koło na dostawę masy min.-asf. na gorąco - wartość zamówienia 275 

864,40 zł brutto;

• wykonano remont cząstkowy nawierzchni bitumicznych asfaltowych dróg 

powiatowych mieszankami mineralno-asfaltowymi na gorąco - ulice powiatowe m.

Koło, drogi pozamiejskie na terenie gm. Koło, Kościelec, Babiak, Osiek Mały, ulice 



powiatowe miejskie Kłodawa, Dąbie, Przedecz, drogi pozamiejskie na terenie gm. 

Kłodawa, Przedecz, Dąbie, Grzegorzew, Chodów, Olszówka;

• wykonano przycinkę żywopłotów w ciągu ulic powiatowych na terenie miasta Koła;

• na podstawie przeprowadzonego postępowania przetargowego podpisano umowy na 

zamiatanie dróg i ulic:

a. m. Koło (Zakład Sprzątania Placów i Ulic Mielczarek Sobański s.j.)

b. m. Przedecz (Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Przedczu)

c. m. Kłodawa (ZBYCH-TRANS)

d. m. Dąbie (ZBYCH-TRANS)

e. gm. Kościelec (Zakład Sprzątania Placów i Ulic Mielczarek Sobański s.j.)

f. gm. Koło, Babiak, Osiek Mały, Grzegorzew, Olszówka (Zakład Sprzątania Placów i 

Ulic Mielczarek Sobański s.j.)

• siłami własnymi PZD wykonano przycinkę koron drzew, gałęzi, wycinkę krzewów, 

odrostów, mulczowanie w pasie dróg i ulic powiatowych;

• ramach bieżącego utrzymania siłami PZD wykonano omiatanie chodników Koło: ul. 

Sienkiewicza, ul. Mickiewicza, ul. Bogumiła, ul. Toruńska, ul. Kolejowa, ul. PCK, ul. 

Tuwima, ul. Opałki, ul. Blizna, ul. 3Maja, ul. Wojciechowskiego, ul. Niezłomnych, ul. 20 

Stycznia, ul. Jana Pawła.

Dyrektor omówił również bieżące zadania drogowe, które są wykonywane w gminach. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

W dyskusji członkowie Komisji poruszyli następujące sprawy:

- planowanych remontów na drogach powiatowych w gminach;

- wspólnych inwestycji z gminą Babiak. Dyrektor wyjaśnił, że gmina Babiak nie jest 

zainteresowana współfinansowaniem w bieżącym roku zadań drogowych.

- Przewodniczący rady podziękował w imieniu mieszkańców m. Nowiny Bogusławskie za 

przycinkę drzew;

- Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę na potrzebę remontu drogi Zbójno- Długie.

Posiedzenie opuścił radny Waldemar Banasiak.



Ad 2. Informacja z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2024r.

Informację przedstawił Powiatowy Rzecznik Konsumentów Maciej Rosiak. Informacja stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 3. Wolne głosy i wnioski.

Przewodnicząca Komisji Ewa Ochędalska udzieliła głosu staroście Robertowi Kropidłowskiemu. 

Starosta poinformował o uszkodzeniu układu odpowiedzialnego za automatyczny rozruch 

agregatu prądotwórczego. W obecnej chwili w przypadku zaniku napięcia podstawowego 

szpital zostaje pozbawiony automatycznego zasilania rezerwowego z agregatu. Starosta dodał, 

że mając na uwadze powyższą sytuację Dyrektor szpitala zwrócił się z prośbą o zmianę 

warunków udzielenia przez Powiat Kolski pożyczki dla SPZOZ w Kole. Zamiast pożyczki w kwocie 

1.000.000,00 zł proponuje się zmniejszenie do kwoty 700.000 zł (z 1% oprocentowaniem) z 

przeznaczeniem na pokrycie zaległych zobowiązań wymagalnych. Dodatkowo proponuje się 

przyznanie dotacji dla szpitala w kwocie 400.000 zł na zakup nowego agregatu 

prądotwórczego.

Nie było dyskusji w tym temacie, członkowie Komisji jednomyślnie poparli ww. propozycje.

Na tym zakończono posiedzenie o godz. 13.00

Protokółowała:

Malwina Morzycka


